
 
 Magyar Fizikushallgatók Egyesülete 

Alapítva 1988-ban, közhasznú szervezet, 

az International Association for Physics Students magyarországi tagja. 

 

 

Jegyzőkönyv 

Mafihe Tavaszi Rendkívüli Közgyűléséről 
 
Ideje: 2014. május 29.. 

Helyszín: Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A. 

 

Melléklet: Jelenléti ív 

 

15:00-re összehívott tavaszi Közgyűlés nem határozatképes. 

15:15-re összehívott rendkívüli Közgyűlés határozatképes. 

 

Levezető elnöknek Jófejű Anikó jelölte Vámi Tamás Álmost, aki elfogadta a jelölést, más javaslat nem érkezett. Nyílt 

szavazással, 7 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadtuk. 

Jegyzőkönyvvezetőnek Vámi Tamás Álmos jelölte Jófejű Anikót, aki elfogadta a jelölést, más javaslat nem érkezett, 

egyhangúlag elfogadtuk. 

Szavazatszámláló bizottságba jelölték Németh Viktóriát, Puskás Árpádot, akik elfogadták a jelölést, más jelölt nem 

érkezett, egyhangúlag elfogadtuk. 

 

Napirendi pontok: 

 Helyi Bizottságok beszámolója, programjai 

 Országos programok 

 Pénzügyi helyzet 

 Közhasznúsági beszámoló 

 Egyebek 

 

Szavazás napirendi pontokról: 

Egyhangúlag elfogadtuk. 

 

 

1. HB beszámolók: 

1. SzHB 

Múltkori Nemzeti Bizottsági Ülés óta nem történt változás. 

Programok lementek, sok résztvevő jött el. A szakest különösen sikeres volt. Két új tájékoztatót vezettek 

be: szakosodási tájékoztató, nyári gyakorlat tájékoztató. videó, five szeptember végén. 

Kérdések: Nincsenek. 

 

2. MFHB 

Debreceni Nemzeti Bizottsági Ülés óta egy elnökségi ülésük volt. Azóta volt egy planetáriumlátogatás, 

megtartották a szakhetet. Végső stádiumba ért a pólórendelés, gólyatáborban hirdetik, rendelést ki kéne 

terjeszteni a vidéki Helyi bizottságokra is. 

Kérdések: 

Karácsonyi József Sándor: A szakhét kapcsán, Wigner Szakkollégium-MFHB együttműködésben 

előrelépés van-e, egyenrangú-e kapcsolat? 

Székely Ákos: Kettő szervezetbe nem szeretnének belelépni, pontosabban két szervezetben nem 

szeretnének dolgozni. Mostani friss MFHB-sek talán nem vesznek el a jövőben. 

 

3. EHB 

Nemzeti Bizottsági Ülés óta nem történt semmi nagy program. EHBfeszt-et megtartották. FizIQs Foci 

sikeres volt. 

Kérdések: 

Jófejű Anikó: Fizikus-Matekos bográcsozás? 

Enyingi Vera Atala: Május 16-án lett volna, de nem lett megszervezve. 
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Sárádi András: EHB Előadói Kört tartotok még? 

Enyingi Vera Atala: Nem volt érdeklődő, három alkalom volt a félévben. 

Vámi Tamás Álmos: a német Meet your professor mintájára mi is csinálhatnánk hasonló prgramot. 

 

4. Pécs: 

Tegnapelőtt Vámi Tamás Álmos egy pécsi tanárral beszélgetett. Nagyon kevés fizikushallgató van Pécsen, 

nem éri meg elindítani a HB-t. 

 

2. Országos programok: 

1. Programjainkon (Ortvay-verseny, NyiFFF, MOEV, CERN Kirándulás) szép számmal voltak hallgatók, 

Téli Iskolán nagyon sokan vettek részt. Jövőre újra lesz BSS, a német hallgatók szeretnének jönni. 

2015 a Fény nemzetközi éve lesz. 

Eddigi programokhoz nem érkezett kérdés. 

 

2. ICPS: 

Vámi Tamás Álmos 2016-ban ICPS-t szeretne Magyarországra. 

Karácsonyi József Sándor: ICPS-ből kéne az elkövetkező időkre félretenni. 

Garaguly Gergő János: Sajnos egyik sem túl szerencsés: ha van pénzünk és ha nincs. 

Karácsonyi József Sándor: Segítőknek lehetne fizetséget adni. 

Garaguly Gergő János. Közhasznúság miatt nem megoldható. 

 

Pénz kell hozzá. 

 

Lájer Márton megérkezett. 

 

3. PLANCKS: 

Lájer Márton szeretné, ha a 2016-os PLANCKS is itthon lenne. 

Holland PLANCKS nagyon jól sikerült, a színháztermi megnyitó Stephen Hawkinggal különÖSen. 13 

országból érkeztek versenyzők, lelkesek voltak, jövőre többen is lesznek. 

 

A közgyűlés megvitatja melyik lenne jobb az Egyesület számára. Szempontok: költségvetés, szervezők. 

A Közgyűlés 7 igen, 2 tartózkodás mellett a 2016-os ICPS ötletét támogatta. 

 

3. Pénzügyi Helyzet: 

Következő CERN Kirándulás finanszírozására van keret. A 2014-es NyiFFF költségei még mindig nem 

tisztázódtak. 

 

4. Közhasznúsági beszámoló: 

Vámi Tamás Álmos ismertette az Egyesület közhasznúsági beszámolóját. 

A Közgyűlés a beszámolót megvitatta és módosítási javaslatokat tett. 

 

A közhasznúsági beszámolót a felvetett módosításokkal együtt a Közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

 

5. Egyebek: 

1. Alapítvány 

2. ISSN azonosítója nincs az Egyesületnek. Az Országos Széchenyi Könyvtárból 2002-2009 közötti 

Mafigyelők hiányoznak. 

 

 

Vámi Tamás Álmos 18:00-kor lezárta a Közgyűlést. 

 

Budapest, 2014 október 3. 

 

 

 ____________________ ____________________ 

 

 Vámi Tamás Álmos Jófejű Anikó 

 elnök titkár 
 


